
 
 

 

Številka: 011-8/2023 

Datum: 14. 7. 2023 

 

ZAPIS 

6. seje Nadzornega odbora, ki je bila 12. 7. 2023, ob 15.30 uri, v prostorih Občine 
Ajdovščina, Cesta 5. maja 6/a. 

 

PRISOTNI ČLANI ODBORA: Tomaž Pirjevec, Mateja Verč, Peter Medvešček, Zvonko Mikuš in 
Marjan Krpan 

OPRAVIČENO ODSOTEN:  

OSTALI PRISOTNI: 

- Karmen Slokar, občinska uprava (vodja oddelka za finance) 

 

Predsednik odbora Tomaž Pirjevec (v nadaljevanju: predsednik NO) je ugotovil sklepčnost 
odbora in pričel s 6. sejo odbora. Člani Nadzornega odbora (v nadaljevanju člani NO) so 
soglasno sprejeli predlagani dnevni red in sejo nadaljevali po naslednjem dnevnem redu: 

 

1. Potrditev zapisa 5. seje Nadzornega odbora; 
2. Potrditev končnega poročila triks_oa; 
3. Potrditev osnutka poročila fin_pol_stranke; 
4. Pregled ostalih poročil in nadzorov; 
5. Pobude članov Nadzornega odbora. 

 

K 1. točki dnevnega reda: Potrditev zapisa 4. seje Nadzornega odbora 

Člani odbora na zapis 5. seje odbora niso imeli pripomb. 

Sklep: 
NO sprejme zapis 5. seje Nadzornega odbora. 
Glasovanje: 
Prisotnih: 5 članov; 
ZA: 5. članov; 
PROTI: / 



 

Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

K 2.točki dnevnega reda: Potrditev končnega poročila triks_oa 

Predsednik NO in obenem nadzornik za nadzor triks_oa je povedal, da je nadzorni odbor prejel 
odzivno poročilo s strani nadzorovanih organov in so vse pripombe in pojasnila vključene v 
končno poročilo, ki je predmet potrjevanja na seji. Peter Medvešček, ki je bil tudi nadzornik 
dodatnih pojasnil ni imel. 

Člani NO so se s končnim poročilom strinjali, kar je potrdil vsak član posamično. 

Sklep: 
NO sprejme končno poročilo triks_oa. 
Glasovanje: 
Prisotnih: 5. članov 
ZA: 5. članov 
PROTI: / 
Sklep je bil sprejet soglasno 
 

K 3. točki dnevnega reda: Potrditev osnutka poročila fin_pol_stranke  

Predsednik je povedal, da se je pri tem osnutku čas za odzivno poročilo zaradi dopustov 
izjemoma podaljšal na 30 dni. To se tudi časovno ujema s predvideno naslednjo sejo NO v 
začetku septembra. 

Peter Medvešček je povedal, da je bil nadzor razdeljen na dva sklopa in sicer: 
- sklop: redno financiranje in 
- sklop: povračilo stroškov volilne kampanje. 
 
Nadzor je pokazal, da so stvari relativno dobro urejene. Redno financiranje je na spodnji meji 
z zakonom predvidenega zneska. 
 
Osnutek poročila vsebuje ugotovitev da besedilo sklepa o financiranju ni v skladu  z zakonom, 
saj je leta 2014 prišlo do spremembe in so do financiranja upravičene vse stranke, ki so na 
volitvah dobile polovico potrebnih glasov za izvolitev svetnika tudi, če mandata v svetu niso 
dobile. 
 
Priporočila in predlogi bodo oblikovani po prejemu odzivnega poročila. 
 
Zvonko Mikuš je prosil, da se napisani vrstni red nadzornikov popravi tako, da je kot prvi napisan 
Peter Medvešček, ki je pretežno opravil nadzor in kot drugi on. Osnutek se je popravilo takoj. 
 

Člani NO so se z osnutkom poročilom strinjali, kar je potrdil vsak član posamično. 
 
Sklep: 
NO sprejme osnutek poročila fin_pol_stranke. 
Glasovanje: 
Prisotnih: 5. članov 



 

ZA: 5. članov 
PROTI: / 
Sklep je bil sprejet soglasno 
 

K 4. točki dnevnega reda: Pregled ostalih poročil in nadzorov 

Nadzor poslovanja Nogometno društvo Primorje:  
Marjan Krpan je povedal, da je dobil kontakt odgovorne osebe društva in tudi že pridobil 
določeno dokumentacijo. Računovodstvo vodi Taxa d.o.o., vendar je bil tisti, ki knjige vodi za 
društvo na dopustu in z njim še ni govoril. Ocenjuje, da bo osnutek poročila pripravljen do 
septembrske seje.  
 

Nadzor poslovanja OŠ Šturje:  
Tomaž Pirjevec in Mateja Verč sta povedala, da je vsa dokumentacija pridobljena in ocenjujeta, 
da bo osnutek poročila pripravljen do seje v Septembru. 
 
Nadzor nad razpolaganjem z nepremičnim premoženjem občine:  
Zvonko Mikuš je povedal, da so seznam dobili in da se morajo odločiti, kaj bodo gledali. 
Predsednik je omenil, da bi bilo smiselno pogledati eno nepremičnino, ki se je kupila in potem 
prodala.  
 
Nadzor nad poslovanjem Zavoda za šport 
Tomaž Pirjevec je povedal, da bodo z nadzorom pričeli predvidoma po končnem poročilu 
nadzora OŠ Šturje, kar bo predvidoma septembra ali oktobra. 
 
Nadzor nad namenskostjo in smotrnostjo porabe sredstev občinskega proračuna 
Zvonko Mikuš je povedal, da bodo z aktivnostmi pričeli predvidoma septembra. 
 

K 4. točki dnevnega reda: Pobude članov nadzornega odbora 

Tomaž Pirjevec je povedal, da je pregledal poslovnik Nadzornega odbora in statut Občine in 
ugotovil, da se v določenih členih ne ujemata. Poleg tega bi bilo smiselno oba akta v določenih 
členih popravit oziroma dopolnit. Do seje odbora v mesecu Septembru bo pripravil pripombe 
oziroma predloge in jih poslal članom v pregled. O tem bi se potem pogovorili na naslednji seji 
odbora. 

Naslednja seja bo 6. 9. 2023 ob 15.30 uri. 

Seja je bila zaključena ob 16.30 uri. 

 

Zapisala: Karmen Slokar 

 

 Tomaž Pirjevec l.r., 

   predsednik odbora 


